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CU: hoe zit het numet
wachtlijst jeugdzorg?

Geen uitstel
CU: hoe zit het numet

Leeuwarden | De Statenfractie van
de ChristenUnie wil opheldering
over de wachtlijsten in de jeugd-
zorg. GS wil langer de tijd hebben
om die inzage in die lijsten te geven.
Fractievoorzitter Anja Haga: ,,Ik
maak me grote zorgen. GS wil uit-
stel omdat het informatie van ge-
meenten nodig heeft. Maar het gaat
om het opleveren van een schone
lijst door de provincie.” Haga consta-
teert dat de provincie die informatie
blijkbaar niet heeft, terwijl ze ver-
antwoordelijk is voor de jeugdzorg.


